



THE UNIVERSITY of EDINBURGH

The University of Edinburgh presents in association  
with the Confucius Institute for Scotland

爱丁堡大学和苏格兰孔子学院联手打造

# The Lanterns of Terracotta Warriors Exhibition (free)

**Wed 29th Jan – Fri 7th Feb 2014,  
Lanterns will be lit between 4pm - 9pm  
Old College Quad, South Bridge, Edinburgh**

兵马俑灯展（免费）

展览时间：1月29日周三至2月7日周五，每天下午4点至晚上9点

地点：Old College Quad, South Bridge, Edinburgh

Produced by Event International and the University of Edinburgh Festivals Office

由Event International及爱丁堡大学艺术节办公室策划



# The Lanterns of Terracotta Warriors Exhibition (free)

Originally commissioned for the 2008 Beijing Olympics, this striking exhibition of lanterns is inspired by the famous 'terracotta army', discovered when the tomb of the 3rd Century BC Chinese emperor Qin Shi Huang was found in Xi'an in 1974.

Situated in the magnificent surrounds of the University of Edinburgh's historic Quad, these larger than life characters, which are handmade by traditional lantern making processes and lit from within, create a visually stunning display of light and form.

兵马俑灯展最初是为2008年北京奥运会而特别制作，该展览别具一格，其灵感来源于著名的“秦始皇兵马俑”。公元前三世纪中国秦始皇陵墓于1974年在西安发掘，在墓葬中发现了秦始皇兵马俑。

坐落于爱丁堡大学历史悠久的老学院广场，这些根据中国传统灯笼工艺流程手工制作的真人大小的兵马俑灯笼，通过内部照明，将营造具有视觉震撼力的灯光和形式展示。

**Xia Nan** – Chaoyang Cultural Center – Artist

**Shang Chaoying** – Chaoyang Cultural Center – Electric Engineer

**Wu Tong** – Beijing Chaoyang Intercultural Association – Foreign Affairs Manager

**Bian Qun** – Chaoyang Cultural Center – Photographer

夏男—朝阳区文化馆—艺术家

尚超英—朝阳区文化馆—电气工程师

吴桐—北京朝阳文化交流协会—对外事务经理

边群—朝阳区文化馆—摄影师

**Feel free to walk around the installation and take images; however please do not touch the lanterns**

您可以随意参观和拍照，但请不要触摸灯笼

**For further information contact [festivals@ed.ac.uk](mailto:festivals@ed.ac.uk)**

如果您需要了解更多信息，敬请通过邮件方式联系[festivals@ed.ac.uk](mailto:festivals@ed.ac.uk)